
Redni 
broj Zastupnik Pitanja/inicijative Odgovor Federalnog ministarstva kulture i športa

1.
Zaključak Odbora za 
obrazovanje, nauku, kulturu 
i šport Zastupničkog doma 
Parlamenta Federacije BiH

Prijedlog Zakona o sigurnosti športskih 
događaja u Federaciji BiH.

Federalno ministarstvo kulture i športa daje potporu donošenju ovog 
Zakona, ali  nažalost, nema isključivu nadležnost za donošenje, te daje 
suglasnost Federalnom ministarstvu unutarnjih poslova da pokrene 
proceduru za izradu Prijedloga ovog Zakona.

2.
Emir Dautović, zastupik u Domu 
naroda Parlamenta Federacije 
BiH

Priprema Prijedloga mišljenja na Nacrt 
Zakona o športu u Federaciji BiH.

Federalno ministarstvo kulture i športa daje potporu donošenju 
sustavnog zakona koji bi trebao urediti oblast športa u Federaciji, ali 
nema isključivu nadležnost jer je Ustavom Federacije BiH oblast športa 
povjerena županijama koje imaju svoje zakone, te predlaže da Vlada 
Federacije BiH razmotri i omogući potporu za donošenje Nacrta zakona.

3.
Alma Beganović i Ajla 
Milišić Pepić, zastupnice u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Financijska potpora Karate reprezentaciji 
Bosne i Hercegovine u svrhu nagrada 
za pojedinačne osvajače medalja na 
Europskom natjecanju održanom 
11. 2. 2024. godine u Tbilisiju (Gruzija).

Federalno ministarstvo kulture i športa će po prvi put izdvojiti sredstva za 
nagrađivanje sportaša, športskih radnika i športskih udruga iz Federacije 
BiH za ostvarene vrhunske športske rezultate u neolimpijskim športovima 
iz sredstava dijela prihoda ostvarenih u Proračunu Federacije BiH 
temeljem naknada za priređivanje igara na sreću za 2024. godinu.

4.

Jasmina Biščević – Tokić, 
predsjednica Odbora za znanost, 
kulturu, šport i pitanja mladih 
Doma naroda Parlamenta 
Federacije BiH

Financijska potpora Karate reprezentaciji 
Bosne i Hercegovine u svrhu nagrada za 
pojedinačne osvajače medalja na Europskom 
natjecanju održanom u 11. 2. 2024. godine 
u Tbilisiju (Gruzija) i izmjena Uredbe o 
određivanju kriterija za dodjeljivanje 
nagrada športašima, športskim radnicima 
i športskim udrugama iz Federacije BiH za 
ostvarene vrhunske športske rezultate na 
međunarodnim natjecanjima („Službene 
novine Federacije BiH“ broj: 27/12, 74/13, 
4/15 i 10/22).

Federalno ministarstvo kulture i športa će po prvi put izdvojiti sredstva za 
nagrađivanje sportaša, športskih radnika i športskih udruga iz Federacije 
BiH za ostvarene vrhunske športske rezultate u neolimpijskim športovima 
iz sredstava dijela prihoda ostvarenih u Proračunu Federacije BiH po 
osnovu naknada za priređivanje igara na sreću za 2024. godinu.
Federalno ministarstvo kulture i športa podržava inicijativu za izmjenu 
Uredbe i smatra je opravdanom ukoliko dođe do povećanja Proračuna 
Federalnog ministarstva kulture i športa i to u dijelu koji se odnosi na 
nagrađivanje sportaša za ostvarene vrhunske športske rezultate.

5.
Salko Zildžić, zastupnik 
u Predstavničkom domu 
Parlamenta Federacije BiH

Izmjena Uredbe o određivanju kriterija 
za dodjeljivanje nagrada sportašima, 
športskim radnicima i športskim udrugama 
iz Federacije BiH za ostvarene vrhunske 
športske rezultate na međunarodnim 
natjecanjima („Službene novine Federacije 
BiH“ broj: 27/12, 74/13, 4/15 i 10/22).

Federalno ministarstvo kulture i športa smatra inicijativu opravdanom 
samo ukoliko dođe do povećanja Proračuna Federalnog ministarstva 
kulture i športa i to u dijelu koji se odnosi na nagrađivanje sportaša za 
ostvarene vrhunske športske rezultate.

6.
Ivica Pavković, zastupnik u 
Domu naroda Parlamenta 
Federacije BiH

Financijska potpora za unapređenje 
športske infrastrukture klubovima koji se 
natječu u Premijer ligi.

Federalno ministarstvo kulture i športa je uputilo odgovor da je Vlada 
Federacije BiH iz Proračuna za 2024. godinu predvidjela sredstva u iznosu 
od 18.000.000,00 KM za kapitalne transfere – izgradnje, adaptacije i 
rekonstrukcije športske infrastrukture.
Navedena sredstva će se dodjeljivati putem Javnog poziva na temelju 
kojeg će korisnici/klubovi aplicirati za sredstva športske infrastrukture.

ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE



7.
Stipe Tokić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Inicijativa za predviđanje sredstava za 
čišćenje, sanaciju i uređenje obala oba 
Plivska Jezera (Jajce) 
kao i potencijalnu restauraciju kompleksa 
mlinova na Plivi.

Federalno ministarstvo kulture i športa i Zavod za zaštitu spomenika daju 
potporu inicijativi. 
Zavod za zaštitu spomenika u sastavu Federalnog ministarstva kulture 
i športa je u proteklih 40 godina aktivno uključen u zaštitu i promociju 
kulturnog krajolika Plivska jezera s mlinovima. Od 1981. godine do danas 
Zavod je sudjelovao u svim aktivnostima na konzervaciji i restauraciji, 
pružanju stručne, tehničke, administrativne i financijske pomoći, kao i na 
promociji kulturnog krajolika – Plivska jezera s kompleksom mlinova na 
Plivi kod Jajca.

8.
Inicijativa Federalnog 
ministarstva kulture i športa i 
Ministarstva za kulturu i šport 
Kantona Sarajevo

Inicijativa kojom bi osigurali punu financijsku 
potporu za natjecanja i Paraolimpijske 
igre Pariz 2024. reprezentativcima Bosne 
i Hercegovine i članovima Plivačkog kluba 
„Spid“ iz Sarajeva, Ismailu Barlovu i Ismailu 
Zulfiću, koji su u prethodnom razdoblju 
postigli najviše športske rezultate

Upućena inicijativa nije uzeta u razmatranje na Vladi Federacije BiH.

9.
Admir Čavalić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Inicijativa da se Fondacija za kinematografiju 
nazove Fondacija za kinematografiju 
„Abdulah Sidran“.

Federalno ministarstvo kulture i športa uputilo je sljedeći odgovor:
Sukladno Zakonu o udrugama i fondacijama ("Službene novine Federacije 
BiH", broj: 45/02) Fondacija za kinematografiju utemeljena je 2007. godine 
Odlukom Vlade Federacije Bosne i Hercegovine (V broj: 898/2007 od 19. 
12. 2007. godine). U cilju poticanja, stimuliranja, razvoja i unapređivanja
filmskog stvarateljstva i filmske proizvodnje na teritoriju Federacije Bosne 
i Hercegovine Fondacija djeluje kao otvorena i svim žiteljima dostupna 
institucija, koja sukladno važećim zakonskim propisima nepristrano 
i transparentno dodjeljuje financijsku potporu u oblasti filma. Stoga, 
bilo kakva promjena naziva ili stavljanje predznaka u nazivu odstupa od 
prvobitnog i do danas zadržanog okvira rada i djelovanja Fondacije koja će 
i nadalje biti jednako otvorena za sve žitelje Bosne i Hercegovine.

10.
Miomirka Melank,
zastupnica u Domu naroda 
Parlamenta Federacije BiH

Inicijativa za donošenje odluke kojom se 
definiraju institucije kulture od značaja za 
BiH.

Zastupnica je informirana da Federalno ministarstvo kulture i športa 
ohrabruje i podržava sve prijedloge i aktivnosti koje pomažu u rješavanju 
aktualne situacije institucija kulture i obrazovanja kojima je osnivač Bosna 
i Hercegovina. 
S obzirom na kompleksnost ustavno-pravnog osnova za donošenje 
Zakona o privremenom preuzimanju upravljanja i financiranja institucija 
kulture i obrazovanja čiji je osnivač Bosna i Hercegovina za rad na tekstu 
Nacrta zakona treba formirati radnu skupinu sačinjenu od stručnjaka 
odgovarajućeg profila i kompetencija.
U konačnici, Federalno ministasrstvo kulture i športa će županijama 
proslijediti Nacrt zakona na mišljenje.



11.
Ivana Zrimšek Šaravanja, 
zastupnica u Domu naroda 
Parlamenta Federacije BiH

Upit jesu li i u kojem iznosu dodijeljena 
sredstva za sljedeće pravne subjekte u 
posljednje 4 godine: 
Judo klub Borsa, 
Judo klub Hercegovac, Mala škola juda 
Mostar, Judo klub Čapljina, 
Judo klub Neum. 

Temeljem uvida u dokumentaciju Federalnog ministarstva kulture i 
športa, zastupnici su dostavljeni traženi podaci te preslike dokumentacije 
za tražene korisnike sredstava.

12.
Sandi Salkić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Zastupnik dostavio je Nacrt zakona o športu 
(Izjašnjenje Vlade FBiH o već dostavljenom 
mišljenju na Nacrt zakona o športu).

Zastupnik je informiran da je Vlada Federacije Bosne i Hercegovine na 
29. sjednici održanoj 6. 3. 2024. godine, na incijativu Emira Dautovića,
zastupnika u Domu naroda Parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine 
donijela Zaključak V. broj: 321/2024 kojim se Federalno ministarstvo 
kulture i športa zadužuje da za sjednicu Vlade Federacije Bosne i 
Hercegovine pripremi Prijedlog rješenja o formiranju Interresorne radne 
skupine sa zadatkom, da u konzultaciji s županijskim vladama, pripremi 
tekst Prednacrta zakona o športu.

13.

Mirjana Marinković-Lepić,
zastupnica u Zastupničkom 
domu Parlamenta Federacije 
BiH

Inicijativa za pokretanje projekta izdavanja 
višetomne antologije romske poezije, kao 
i knjige koja bi činila izbor iz kritike romske 
poezije.

Zastupnica je informirana da je u Odluci o usvajanju Programa utroška 
sredstava s kriterijima raspodjele sredstava tekućih transfera utvrđenih 
Proračunom Federacije Bosne i Hercegovine za 2024. godinu Federalnom 
ministarstvu kulture i športa predviđen program s nazivom Kulturne 
manifestacije, programi i projekti nacionalnih manjina iz Federacije Bosne 
i Hercegovine. Sredstva u iznosu od 80.000,00 KM raspoređuju se putem 
Javnog poziva za projekte nacionalnih manjina koji se odnose na kulturu 
pa i na inicijativu zastupnice Marinković-Lepić.

14.
Salko Zildžić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Upit o dostavjanju točnih podataka 
o sportašima, športskim radnicima i
udrugama koji su u posljednje dvije godine 
dobili nagrade od Vlade FBiH, kao i da se 
razvrstaju ukupni iznosi sredstava i dobitnici 
nagrada za međunarodne rezultate.

Zastupniku su dostavljeni podaci o sportašima, športskim radnicima i 
športskim udrugama koji su u traženom razdoblju financijski podržani 
po Uredbi o određivanju kriterija za dodjeljivanje nagrada sportašima, 
športskim radnicima i športskim udrugama iz Federacije Bosne i 
Hercegovine za ostvarene vrhunske športske rezuzltate na međunarodnim 
natjecanjima.

15.
Marijela Hrvić-Šikuljak, 
zastupnica u Zastupničkom 
domu Parlamenta Federacije 
BiH 

Zastupničko pitanje kada će biti održana 
javna rasprava za Strategiju za mlade FBiH 
i kada možemo očekivati da će ista biti u 
parlamentarnoj proceduri

Na prijedlog Federalnog zavoda za programiranje razvoja, važenje Strate-
gije za mlade Federacije Bosne i Hercegovine je izmijenjeno na razdoblje 
2025. - 2034., dok će se akcijski planovi za implementaciju Strategije kre-
irati na razdoblje od tri godine. Također, planirana je i revizija dokumenta 
najkasnije pet godina od njegovog usvajanja, odnosno usvajanja nove Ra-
zvojne strategije Federacije Bosne i Hercegovine.
Prijedlog Strategije za mlade Federacije Bosne i Hercegovine 2025. – 2034., 
bit će upućen Vladi Federacije Bosne i Hercegovine do kraja 2024. godine, 
informirana je zastupnica.

16.
Mirza Čelik, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Zastupničko pitanje o organiziranju prijama 
kod federalne ministrice kulture i športa za 
Anesa Bostandžića koji je osvojio odličje na 
europskom natjecanju u karateu

Zastupniku odgovoreno da je prijem za sportaša organiziran u Federalnom 
ministarstvu kulture i športa



17.
Admir Čavalić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Dostavljanje liste aplikanata koji nisu osvojili 
dovoljan broj bodova po osnovu Javnog 
poziva za odabir programa i projekata koji 
će se sufinancirati iz Proračuna FBiH u 2024. 
godini (za sve transfere), a prošli su provjeru 
formalno-pravne ispravnosti

Ministarstvo je zastupniku dostavilo tražene liste sa svim potrebnim 
informacijama

18.
Inicijativa skupine zastupnica 
i zastupnika u Zastupničkom 
domu Parlamenta Federacije 
BiH

Inicijativa za uspostavljanje Savjeta za mlade 
FBiH, u skladu sa Zakonom o mladima FBiH.

Informarmirali smo zastupnike da će u najskorijem razdoblju, kada za to 
budu ispunjeni neophodni uvjeti, biti donijeta odluka o formiranju Savjeta 
za mlade FBiH.

19.
Sandi Salkić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Upit o Nacrtu zakona o športu koji je upućen 
u procedure

Zastupnik je informiran da je Vlada FBiH na 29. sjednici, na inicijativu 
zastupnika u Domu naroda Parlamenta FBiH, Emira Dautovića, donijela 
Zaključak kojim se Federalno ministarstvo kulture i športa zadužuje da za 
sjednicu Vlade FBiH pripremi Prijedlog rješenja o formiranju Interresorne 
radne skupine sa zadatkom da u konzultaciji sa županijskim vladama 
pripremi tekst Prednacrta zakona o športu.

20.
Haris Silajdžić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Upit “je li počela i u kojoj je fazi izrada 
Zakona o športu FBiH ili bar strategija 
prepoznavanja i definiranja primarnih ciljeva 
razvoja športa”

Zastupnik je informiran da će Federalno ministarstvo kulture i športa 
pripremiti Prijedlog rješenja o formiranju Interresorne radne skupine, 
kada se završe konzultacije sa županijama radi pripreme teksta Prednacrta 
zakona o športu u FBiH, a temeljem Zaključka V. broj: 321/2024 koji je 
Vlada FBiH donijela na 29. sjednici održanoj 6. 3. 2024. godine.

21.
Dragan Mioković, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Upit o fazi Prijedloga podnacrta zakona o 
športu u FBiH

Zastupnik je informiran da će Federalno ministarstvo kulture i športa 
pripremiti Prijedlog rješenja o formiranju Interresorne radne grupe, kada 
se završe konzultacije sa županijama radi pripreme teksta Prednacrta 
zakona o športu u FBiH, a temeljem Zaključka V. broj: 321/2024 koji je 
Vlada FBiH donijela na 29. sjednici održanoj 6. 3. 2024. godine.

22.
Haris Silajdžić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Inicijativa za financijsku potporu odnosno 
nagradu za sportaša Emira Hastora koji je 
osvojio 20. mjesto na utrci u Parizu.

Zastupnik je informiran da je Federalno ministarstvo kulture i športa 
već podržalo programe/projekte sukladno Odluci o usvajanju Programa 
utroška sredstava s kriterijima raspodjele sredstava tekućih transfera 
utvrđenih Budžetom FBiH za 2024. godinu, te općim i posebnim kriterijima 
Javnog poziva u svrhu sudjelovanja športskih udruga i saveza na 
međunarodnim natjecanjima. Nagrade za sportaše se dodjeljuju samo za 
osvojeno prvo, drugo i treće mjesto.

23.
Mahir Mašić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Inicijativa za izdvajanje sredstava za FK 
“Sloboda” iz Tuzle u iznosu od 1.500.000 KM

Zastupnik je informiran da je Federalno ministarstvo kulture i športa 
pripremljen Prijedlog zaključka i informaciju uputilo na mišljenje 
Federalnom ministarstvu financija.



24.
Dennis Graz, zastupnik 
u Zastupničkom domu u 
Parlamenta Federacije BiH

- Zašto nije došlo do realiziranja transfera za 
SKPD Prosvjeta?
-  Koja je praksa odlučivanja o visini iznosa i 
redosljedu isplata sredstava za pet kulturnih 
društava?
- Kada će SPKD Prosvjeta dobiti potporu?

Zastupnik je informiran o sljedećem:
- Do kašnjenja u realiziranju uplate sredstava prema Ugovoru kojim 
su doznačena sredstva u iznosu od 150.000,00 KM SPKD Prosvjeta je 
došlo zato što nije bilo dovoljno (operativnih) raspoloživih sredstava u 
Federalnom ministarstva financija da bi  bio realiziran Tekući  transfer 
Kulturna društva i druge institucije za svih pet korisnika Transfera te 
izvršile sve uplate istovremeno.
- U Proračunu Federacije Bosne i Hercegovine za 2024. godinu  
Federalnom ministarstvu kulture i športa utvrđena su sredstva za Tekući 
transfer Kulturna društva i druge institucije u iznosu od 1.200.000,00 
KM. Sredstva Transfera su  raspodijeljena  putem Javnog natječaja, 
za realiziranje projektnih i programskih aktivnosti krovnim kulturnim 
društvima i drugim institucijama sukladno  propozicijama i općim i 
posebnim kriterijima Javnog  natječaja.
-Sredstva dodijeljena za potporu radu SPKD Prosvjeta, Federalno 
ministarstvo financija je  doznačilo  korisniku  22. 11. 2024. godine, nakon 
što su sredstva namijenjena za tu svrhu postala operativna.

25.
Mirjana Hrvić-Šikuljak, 
zastupnica u Zastupničkom              
domu Parlamenta Federacije 
BiH

Zastupnička inicijativa sa sjednice od 21. 11. 
2024. godine za hitno rješavanje problema 
radnika i statusa Nacionalne i univerzitetske 
biblioteke Bosne i Hercegovine. 

S ciljem rješavanja situacije u kojoj se nalazi Nacionalna i univerzitetska  
biblioteka Bosne i Hercegovine sa sjedištem u Sarajevu, kao i druge 
kulturne i znanstvene ustanove koje nemaju trajno rješeno upravljanje 
i financiranje, zastupnica je informirana da je Federalno ministarstvo 
kulture i športa za Vladu Federacije Bosne i Hercegovine pripremilo 
iscrpnu informaciju s relevantnim podacima, te prijedlozima postupanja 
koji bi trebali  biti razmatrani u narednom razdoblju.

26.
Edin Smajić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Hoće li će Federalno ministarstvo kulture i 
športa nagraditi karataša Anesa Bostandžića 
i njegovog trenera nakon osvojene brončane 
medalje u kategoriji seniora na Prvenstvu 
Europe u karateu organiziranom u Zadru.

Zastupnik je informiran da je od 2024. godine, prvi put, u Transfer za šport 
od značaja za Federaciju pod tačkom četiri Programa utroška sredstava 
uvršteno nagrađivanje sportaša za ostvarene vrhunske športske rezultate 
u neolimpijskim športovima te će Anesu Bostandžiću i njegovom treneru 
biti dodjeljene nagrade za ostvareni rezultat.

27.
Kenan Uzunović, zastupnik u 
Zastupničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Upit o radu Povjerenstva za raspodjelu 
sredstava za kulturu i šport od značaja 
za Federaciju BiH u 2024. godini, te na 
osnovu kojih kriterija je urađena raspodjela 
sredstava u dijelu posebnih kriterija.

Zastupniku su dostavljeni traženi podaci, a sva tražena dokumentacija bila 
je transparentna i na mrežnoj stranici Ministarstva.

28.
Mirjana Hrvić-Šikuljak, 
zastupnica u Zastupničkom               
domu Parlamenta Federacije 
BiH               

Pitanje se odnosilo na Strategiju prema 
mladima FBiH, te informaciju kada ćemo 
imati Strategiju za mlade Federecije BiH 
2024.-2027. na dnevnom redu Zastupničkog 
doma Parlamenta Federacije BiH.

Zastupnica je informirana da je, zbog kratkog perioda važenja „Strategije 
za mlade Federacije Bosne i Hercegovine“, na prijedlog Federalnog zavoda 
za programiranje razvoja, važenje  dokumenta izmijenjeno na razdoblje 
2025. - 2034., dok će se akcijski planovi za implementaciju Strategije 
kreirati na razdoblje od tri godine. 
Također, planirana je i revizija dokumenta najkasnije pet godina od 
njegovog usvajanja, odnosno usvajanja nove Razvojne strategije 
Federacije Bosne i Hercegovine.
Prijedlog „Strategije za mlade Federacije Bosne i Hercegovine 2025. - 
2034.“ bit će upućen Vladi Federacije Bosne i Hercegovine do kraja 2024. 
godine.




